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Lublin, dnia 17 marca 2021 r. 

 

Sz. P. dr Krzysztof Żuk 

Prezydent Miasta Lublin 

za pośrednictwem 

Sz. P. Jarosława Pakuły 

Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

 

Interpelacja ws. zakupu gruntów i nieruchomości  

na potrzeby Miasta Lublin na Czechowie i Sławinie 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Czechów i Sławin to jedne z najprężniej rozwijających się dzielnic Miasta 

Lublin. Nowe osiedla mieszkaniowe, remonty dróg i ulic, nowoczesne placówki 

oświatowe i obiekty sportowe to tylko kilka przykładów wskazujących, jak ogromny 

potencjał drzemie w tych dwóch dzielnicach. Wspólnie z Radami Dzielnic 

podejmujemy także działania dotyczące terenów zielonych, terenów rekreacji oraz 

wypoczynku na naszych osiedlach. Problemem, który każdorazowo dostrzegamy, 

jest niewielka ilość gruntów, stanowiących własność Miasta Lublin, na których 

zrealizować można byłoby takie przedsięwzięcia jak np.: zielony skwer, plac, park 

czy chociażby wybieg dla psów. Powyższe dotyczy także braku nieruchomości 

budynkowych, w których można byłoby podjąć działalność kulturalną,  

czy chociażby działalność społeczną (w tym na potrzeby seniorów Miasta Lublin)  

– a takich miejsc, jak domy kultury i placówki opieki nad starszymi, brakuje w obu 

dzielnicach. 

W uchwalonej przez Radę Miasta Lublin Uchwale Budżetowej  

nr 761/XXIV/2020 z dnia 17 grudnia 2020 roku w rozdziale 70005 przewidzieliśmy 

kwotę 10 300 000 złotych na wykup gruntów i nieruchomości. Niektóre z zadań 

zostały wymienione wprost w zakresie rzeczowym tego rozdziału w Uchwale 

Budżetowej.  
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W nawiązaniu do powyższego zwracam się do Pana Prezydenta 

z następującymi pytaniami: 

1) Czy Miasto Lublin planuje wykup gruntów lub zakup nieruchomości 

budynkowych w dzielnicach Czechów Północny oraz Czechów 

Południowy? 

2) Czy Miasta Lublin przewiduje możliwość wykupu gruntów lub zakup 

nieruchomości budynkowych w dzielnicy Sławin? 

3) Czy idea przeznaczenia wykupionego gruntu pod zielone lub rekreacyjne 

zagospodarowanie, jak np.: zielony park, skwer lub wybieg dla psów 

znajduje poparcie Pana Prezydenta? 

4) Czy inicjatywa zakupu nieruchomości budynkowej pod działalność 

kulturalną lub działalność społeczną (w tym senioralną) jest pozytywnie 

oceniana przez Pana Prezydenta? 

5) Ile środków z rozdziału 70005 Uchwały Budżetowej Rady Miasta Lublin 

zostało już rozdysponowane (tj. stan na marzec 2021) i jaki planowany jest 

poziom ich dalszego wykorzystania do końca bieżącego roku? 

6) Czy w ramach tej puli środków Miasto Lublin może zaplanować i 

zadysponować część środków na wykup gruntów w dzielnicy Sławin oraz 

dzielnicy Czechów? 

 

  Z wyrazami szacunku, 

 /-/ Marcin Bubicz 

  Radny Rady Miasta Lublin 


